溢樂華人浸信會 會友申請表

APPLICATION FOR MEMBERSHIP SUNSET CHURCH

参加會友班並不自動的使你成爲本會會友.你必須先填妥以下的兩張申請表格,然後,教會將通知你與牧師長老會會面.經牧師長老會的推荐,會友會的投票通過,才正式成爲會友

Attending the membership class does not automatically make you a member. You need to apply for membership by completing the following application. The church will then notify you of an interview date with the Board of Pastors & Elders and then a date to be voted in as a member during a quarterly Congregational Meeting.

申請者姓名:			
中語有姓石 Applicant's Name			
地址:			郵區號碼:
Address			Zip
電話:			
Telephone			_
婚姻身份			
Marital Status (check	one)		
單身 _	已婚	其	他 - 分居,離婚,喪偶
Single	Married	Ot	her (Separated – Divorced – Widowed – Widower)
你經常地參加溢樂剂 How long have you b			? ?
如果你決定轉會籍,	請塡下你以前	前所屬教會的資	資料. (請用英文塡寫) ease give us the name and address of your
previous affiliation.			
以前所屬教會的名称 Name of Church	爭:		
教會地址:			郵區號碼:
Address			Zip Code

你要能坦誠的回答 贊同 下列的要求, 才乎合成爲本教會會友的條件.

You must in good conscience be able to answer *yes* to all the following questions to be eligible for active membership at SCBC.

- (一) 你是否已接受耶穌基督爲你個人的救主?
 Have you accepted Jesus Christ and Him alone as your personal Savior?
- (二) 你是否已接受浸禮? 如果仍未有,你是否願意接受浸禮? Have you been baptized by immersion? If not, are you willing to be baptized by immersion?
- (三) 你是否已完成會友班的課程?
 Have you attended the membership class or classes?
- (四) 你是否已讀了本教會憲章,確認,及願意遵守支持本教會的憲章和信條? Have you read, affirm, and agree to uphold the SCBC Constitution and Statement of Faith?
- (五) 你是否願意服事本教會,支持本教會的異象和目標?
 Are you willing to serve and support the vision, purpose and goals of SCBC?
- (六) 當你犯了嚴重道德,或神學上的錯行,你是否願意接受本教會的管教? Are you willing to submit yourself to the church's discipline if you fall into grave moral or theological error?
- (七) 你是否願意在經濟上支持本教會的事工? Will you financially support the ministry of this Church?

如果你可以坦誠的回答 **贊同** 以上的問題,請在下面塡寫及簽署你的名字. 我們歡迎你申請成爲本教會的會友.

If you can, in good conscience answer *yes* to all these questions, please sign your name on the line below. We welcome you as a candidate for membership with SCBC.

姓名: (中) Print Full Name	(英)
簽名:	日期:
Signature	Date

最後,請簡短的寫出你得救見証.包括時間,地點,及誰帶領你信主.你有什麼確據你是神的兒女..

Finally, please write a brief testimony describing your acceptance of Jesus Christ as your personal Savior. Include when you came to faith, where, and who or how this came about in your life. What assurance do you have that you are a child of God?

<u>見 證 Testimony</u>